
Komisja Finansów Publicznych 

26 kwietnia 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Witam Państwa bardzo serdecznie w dniu 26 kwietnia na Komisji Finansów Publicznych. Witam 

Szanowną Panią Prezydent, Pana Prezydenta, Szanownych Państwa Radnych, Naczelników 

Wydziałów, Dyrektorów Jednostek oraz Gości, którzy są dzisiaj z nami. Na początek pozwolę sobie 

sprawdzić obecność. Bardzo proszę, aby każdy, kto jest  nami od razu się zgłosił. Pani Radna Karolina 

Chemicz-Pałys? 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Dzień dobry, witam wszystkich. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Marek Gołosz? 

 

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Jarosław Hajduk? 

 

Radny Jarosław Hajduk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Andrzej Kściuczyk? 

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Iwona Oleksiak? 

 

Radna Iwona Oleksiak 

Dzień dobry, witam wszystkich. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Aleksandra Pabian? Pani Radna Urszula Paździorek-Pawlik? 

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Anita Skapczyk? 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, jestem. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani, Pan Sławomir Sobociński? 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Józef Twardzik? Pana Józka widzimy, nie słyszymy, ale jest. Pan Radny Dariusz Wencepel? 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Jestem obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Sławomir Wróbel? 

 

Radny Sławomir Wróbel 

Dzień dobry, obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga? 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Jestem, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

I Pan Radny Rafał Żelazny? 

 

Radny Rafał Żelazny 

Tak, dzień dobry, obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Czy Pani Radna Aleksandra Pabian jest z nami? Jest zalogowana, ale chyba...  

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Ona pisze, że jest, tylko nie ma, nie ma dźwięku. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze, okej, czyli mamy wszystkich jednym słowem. W takim razie otwieram posiedzenie naszej 

Komisji Finansów. Proszę o przyjęcie przez Państwa Radnych porządku obrad dzisiejszej Komisji. Czy 

ktoś jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Przechodzimy do 

punktu 3, jest to przyjęcie protokołu z  posiedzenia Komisji Finansów Publicznych z dnia 29 marca 2022 

roku. Bardzo proszę o  przyjęcie tego protokołu przez Państwa Radnych. Kto z Państwa Radnych jest 

przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 

czwartego, jest to działalność i finanse Muzeum Miejskiego w Tychach. Otrzymaliśmy od Pani Dyrektor 

Muzeum materiały na tablety. Pani Dyrektor Aleksandra Matuszczyk dzisiaj jest z nami, tak więc 

otwieram dyskusję w tym punkcie. Jeżeli są jakieś pytania, to proszę. Jeżeli pytań nie ma, to bardzo 

dziękuję. I w takim razie przechodzimy do punktu 5, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały numer XXXIV/650/21 Rady Miasta Tychy z dnia 16 grudnia 2021r. w sprawie ustalenia 

stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych udzielanych w 2022 roku z budżetu miasta Tychy dla 

Miejskiego Zarządu Budynków Mieszkalnych w Tychach.  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, niniejszą uchwałą dokonuje się zmiany stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej udzielanej w bieżącym roku z budżetu Miasta Tychy dla Miejskiego Zarządu Budynków 

Mieszkalnych na remonty komunalnych zasobów mieszkaniowych. Stawka wzrasta z poziomu 8 złotych 

16 groszy na metr kwadratowy na rok do poziomu 14 złotych 81 groszy. Zmiana wynika przede 
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wszystkim z pozyskania przez miasto środków z funduszu dopłat z Banku Gospodarstwa Krajowego na 

remonty komunalnych zasobów mieszkaniowych. Po zmianie stawki, kwota dotacji po zmianie wyniesie 

na rok bieżący 3 051 965 złotych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały, kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje? Jednogłośnie za. 

Bardzo dziękuję. Idziemy do punktu 6, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Miasta Tychy na rok 2022. Pan Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Szanowni Państwo, projekt przewiduje zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 3 400 675 

złotych po stronie dochodowej i zwiększenie dotyczy w głównej mierze wprowadzenia do planu środków 

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na dofinansowanie trzech zadań 

termomodernizacyjnych placówek oświatowych. Te zadania skończyły się w roku ubiegłym, natomiast 

środki unijne zostały zaliczkowane z końcem ubiegłego roku z naszych własnych dochodów, dlatego 

teraz wprowadzamy te środki do planu jako refundację wydatków poniesionych z własnych środków w 

zeszłym roku. Drugim głównym zwiększeniem dochodowym jest, są środki z funduszu dopłat właśnie 

na remonty lokali mieszkalnych przez Miejski Zarząd Budynków Mieszkalnych, o czym wspominałem 

przed chwilą. To jest kwota 371 340 złotych. Jeżeli chodzi o stronę wydatkową, to główne zwiększenia 

dotyczą zwiększenia właśnie dotacji dla MZBM-u, to jest kwota 1 370 000 oraz środków na remont 

sprężarek w agregacie wody lodowej na stadionie zimowym kwota 400 000 złotych. Jeżeli chodzi o 

inwestycje, to dokładamy 790 000 do realizacji ITS-u w Tychach. Poza tym niecałe 310 000 złotych do 

zadania budowa garażu wraz z modernizacją istniejących pomieszczeń przy ulicy Sportowej, to 

uzupełnienie do kwoty najniższej wynikającej z przeprowadzonego przetargu, a także ponad prawie 400 

000 złotych na trzy zadania inwestycyjne prowadzone przez Miejski Zarząd Budynków Mieszkalnych, 

chodzi o przebudowę świetlika dachowego w budynku przy ulicy Barona 30, a także o zapewnienie 

udziału własnego w dwóch zadaniach związanych ze zmianą sposobu użytkowania lokalów użytkowych 

na cele mieszkalne w lokalu przy ulicy Bukowej 20 i przy ulicy Estetycznej 3. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Otwieram dyskusję w tym punkcie. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Panie Przewodniczący, jeśli można, ja miałbym krótkie pytanie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Bardzo proszę, Pan Rafał Żelazny, proszę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Ja chciałbym tylko dopytać, Pan Naczelnik wspomniał bodajże o kwocie 790 000 związanej ze 

zwiększeniem wydatków związanych z ITS-em i tam w wyjaśnieniu, jeśli dobrze pamiętam, jest taka 

informacja, że chodzi między innymi o to, aby pojawiła się detekcja wolnych miejsc parkingowych. Ja 

rozumiem, że wcześniej tablice informacyjne o ewentualnych wolnych miejscach parkingowych nie 

miały takiej detekcji, czyli krótko mówiąc, mam pytanie, skąd ewentualnie brałaby się informacja o liczbie 

tych wolnych miejsc parkingowych, no gdyby nie było detekcji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Czy ja mogę, Panie Przewodniczący, odpowiedzieć?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Bardzo proszę. Pan Dyrektor. 
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Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Dzień dobry, witam serdecznie Państwa. Panie Rafale, tak, dokładnie tak jest. Generalnie mieliśmy 

założoną detekcję dwóch parkingów, bo mówimy o dwóch parkingach na Sikorskiego przy Piramidzie, 

czyli ten główny parking przy ośrodku oraz ten poniższy. W pierwotnym projekcie ITS-u faktycznie była 

założona ta detekcja, natomiast po kolejnych przetargach, które gdzieś tam nie wychodziły, no niestety 

było krojenie tego tego tego tego zadania i gdzieś tam ta detekcja wypadła. No i teraz wracamy do 

tematu, bo bo mamy mamy te tablice zmiennej treści, które które umożliwiają nam wyświetlanie tej 

informacji zajęcia, natomiast nie było fizycznie tej detekcji. Chcielibyśmy właśnie wrócić, prosić o te 

pieniążki, bo wydaje nam się, że to jest warte i gdzieś tam rozpatrzenia i zastosowania tego, to jest 

detekcja miejsc parkingowych, to jest wideo-detekcja tak naprawdę, która będzie nam obrazowała ilość 

miejsc wolnych ile zajętych. Mamy teraz takie rozwiązania przy urzędzie, przy stadionie, które już w 

zasadzie odbieramy teraz powolutku, no i też wydaje nam się, że te miejsca są jak najbardziej wskazane 

do tego, żeby tego typu rozwiązania zachować, czy wprowadzić wręcz. Podobnie będzie przy tych 

dwóch nowych parkingach, które budujemy obecnie przy ulicy Nad Jeziorem. Tam też zakładamy 

wprowadzanie tego typu detekcji, która umożliwia nam informowanie kierowców o zajętości tych 

miejscach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Panie Przewodniczący, ja tylko jednym zdaniem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jak najbardziej, że tak powiem, jak najbardziej się z tym zgadzam i jakby nie mam tutaj uwag ani pytań.  

To było pytanie bardziej techniczne, jak rozumiem wcześniej nie było, teraz będzie, no więc to bardzo 

dobra informacja. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, przechodzimy do zaopiniowania projektu 

uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 7, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Tychy na lata 2022-2032. Proszę, Pan Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku bieżącego i roku przyszłego, tylko 2 lata 

zmieniamy tym razem w WPF-ie. Jeżeli chodzi o rok bieżący, oczywiście wszystkie zmiany w WPF-ie 

spójne ze zmianą budżetu projektowaną. Natomiast jeżeli chodzi o rok 2023 to właściwie wprowadzamy 

tylko środki na realizację zadania majątkowego "Bezpieczny Tyszanin", które to zostało, wcześniej było 

planowane jako zadanie roczne, a na dzień dzisiejszy podam je do wykazu przedsięwzięć jako zadanie 

dwuletnie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 8, jest o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Tychy na rok 

2022. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa Justyna Kudłacik 
Dzień dobry, witam wszystkich Państwa zgromadzonych. Projekt tej uchwały już, uzyskał pozytywną 

opinię Komisji na posiedzeniu marcowym, jednak ze względu na unieważnioną procedurę przetargową 
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na wybór wykonawcy czterech zadań wynikających z programu został wycofany z porządku obrad Rady 

Miasta. W międzyczasie udało się wybrać wykonawcę i od 5 kwietnia mamy podpisaną umowę z 

Przychodnią Weterynaryjną EURO-WET prowadzoną przez Państwa Annę i Łukasza Zarębskich. 

Umowy te zostały zawarte na następujące zadanie, jest to całodobowa opieka weterynaryjna w 

przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt, sterylizacja, kastracja oraz znakowanie kotów i 

psów posiadających właścicieli, jak również usypianie ślepych miotów. W związku z powyższym proszę  

o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? 

Jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie.  

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Wydziału Komunalnego, Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa Justyna Kudłacik 
Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 9, sprawy bieżące i wolne wnioski. Jeżeli nie ma, w punkcie 10 mamy 

odpowiedzi na wnioski Komisji, to otrzymaliście Państwo na tablety, to co było z poprzedniej Komisji. I 

takim razie w punkcie 11 zamykam dzisiejsze posiedzenie, dziękuję i do zobaczenia na sesji. 
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